

# NordArt 2015

[www.nordart.de](http://www.nordart.de)



## Beate Schubert & Stefan Hulbe

Deutschland/Spainien/Germany/Spain

Beate Schubert: Geboren 1944 in Landsberg/Lech, Deutschland. Ausbildung als Bildhauerin und Innenarchitektin. Sieben Jahre Aufenthalt in Südafrika (Kunsterziehung von Township Kindern). Seit 1982 freischaffende Bildhauerin und Malerin. Gründerin von "Mimesis Atelier". Zahlreiche Ausstellungen in Deutschland, Frankreich, Italien, Georgien, Ungarn und Südafrika. Arbeiten in öffentlichen und privaten Sammlungen im In- und Ausland. Lebt und arbeitet in München. Stefan Hulbe: Geboren 1943 in Berlin. Studium Grafikdesign an der Akademie für grafisches Gewerbe, München. Arbeitete von 1979 bis 1994 am Bayerischen Landesamt für Denkmalpflege als Restaurator für "Bäuerliche Baukultur". Lebt und arbeitet seit 1994 auf Lanzarote als freier Maler und Bildhauer. MIMESIS ATELIER: Mimesis bedeutet nach der Ästhetik des Aristoteles nicht nur bloße Nachahmung, sondern Spiegelung einer realistischen Weltansicht durch die Kunst und zugleich Reflexion – Vision und Wirklichkeit. [www.mimesis-atelier.com](http://www.mimesis-atelier.com)

Beate Schubert: Born in 1944 in Landsberg/Lech, Germany. Studied Sculpture and Interior Design. Seven years stay in South Africa (art education of children in townships). Since 1982, freelance sculptor and painter. Founder of "Mimesis Atelier". Numerous exhibitions in Germany, France, Italy, Georgia, Hungary and South Africa. Works in public and private collections in Germany and abroad. Lives and works in Munich. Stefan Hulbe: Born in 1943 in Berlin, Germany. Studied Graphic Design, Academy for Graphic Arts, Munich. Worked from 1979 to 1994 at the Bavarian State Conservation Office as a restorer for "rural construction culture". Lives and works since 1994 in Lanzarote as a freelance painter and sculptor. MIMESIS ATELIER: According to Aristoteles aesthetics mimesis is not only imitation, mere reproduction, but also an artistic mirroring of a realistic worldview together with reflection – vision and reality. [www.mimesis-atelier.com](http://www.mimesis-atelier.com)



**Halfway to Heaven**, 2015, Installation: Montgolfière (Bambus, Leinwand, Gips, Acryl, Naturmaterialien) und Skulpturen (Porcellin, Holz, Metall, Acryl), 750x600x600 cm  
 Halfway to Heaven, 2015, installation: Montgolfière (bamboo, canvas, gesso, acrylic, natural materials) and sculptures (porcellin, wood, metal, acrylic), 750x600x600 cm